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 Nieuwsbrief Maart  
 

 
 

Website: https://beschutwonendebolster.be/ 

email: begeleid.wonen@beschutwonendebolster.be 

 

Beste lezer, 

Vanuit De Bolster zijn we volop aan het werken rond het 

behalen van ons kwaliteitslabel “Qualicor Europe”. 

Hiervoor zijn we nog zoek naar een enthousiaste 

bewoner(ster) die graag maandelijks op onze visie 

vergadering wil aansluiten. De stem van onze bewoners is 

hierin ook essentieel. Ons doel is om samen maar vooral 

voor jullie dit label te behalen.  

WIJZIGING UREN KOTJE:  

Ons ‘kotje’ was omwille van Covid-19 de volledige dag 

open. Aangezien de permanenties opnieuw normaal 

verlopen veranderen we ook opnieuw de openingsuren 

van ons ‘Kotje’. Het ‘kotje’ is elke dag open tussen 9u en 

10u en tussen 13u en 14u. (Behalve op donderdag). Willen 

jullie er ook aandachtig voor zijn om de deur van de 

koelcel telkens goed dicht te duwen.  

Er wordt op 09/06 een participatieavond georganiseerd, 

hierin willen we vooral luisteren naar jullie? Het is dus zeker 

en vast de moeite waard om langs te komen. Meer info 

over het thema volgt later! Voor meer info kan je steeds bij 

Kelly terecht.  

Dit kadert dan ook in een nieuwe ambitie die vanuit 

DeMaRe (Celine) getrokken wordt namelijk ‘Kwartier 

maken’.   

 

Covid-19 door de ogen van Lies V: 

We moeten ervoor gaan, niet stil blijven 

staan.  

Covid-19 die is er nog voor even en wij 

kunnen de sferen nu meer beleven.  

Een jaar geleden begon het moment 

wat niemand nog echt had erkent. Het 

virus was ons echter de baas en in maart 

hoorden we het drummende relaas.  

Een lockdown van hier en een lockdown 

tot daar, niemand over de grens, 

voorwaar gevaar.  

Protesten, die kwamen alom ontkenning 

voelen, vaak zo dom en toen bleef 

Covid-19 even stil. Mensen vliegensvlug 

van links naar rechts, van feestje in en 

feestje uit, maar Covid-19: die blies die 

sfeerhaard weer uit.  

Nu hebben we allemaal bijna een 

laptop, nog nooit zoveel scholen gingen 

in de slop. Het is echt van dal naar drop, 

COvid-19 is een virus met een stop en 

dan beleven we allerlei nieuwe dingen 

meer dan de top, wie had ooit dat 

gedacht.  Zelfs nu wordt het echt totaal 

niet verwacht.  

Een nieuw normaal bestaat echter niet, 

een verzonnen woord dat er niet bij 

hoort.  

Nu even volhouden zolang het kan 

weest af en toe echter ook eens bang. 

Want Covid-19 is geen spel, voor vele 

een ziekenhuishel. Komst alles echter 

rustig en gedwee, dan leven we verder 

en zeggen we ‘OK’. Dit is voorbij en wat 

een rit. Ik herken echter een nieuw 

inzicht. Dat we met zijn allen zijn blijven 

streven  naar het ‘proberen’ en ‘niet 

zomaar even’.  

(L.V,2021)  

 

 

 

 

 



   

  Pagina 2 van 2 

   
 

  

 

  

 

 


